



TOWN OF COLLINGWOOD TO HOST 2012 ONTARIO WINTER GAMES

The Town of Collingwood has been chosen as the host of the 2012 Ontario Winter Games by the Sport Alliance of Ontario. The Town will partner with facilities in outlining communities including The Blue Mountains, Wasaga Beach, Clearview Township, and Midland. The Games will take place between the dates of March 5th - 12th, 2012.

“Collingwood is delighted to be a participant in the 2012 Ontario Winter Games and I wish all the athletes and coaches every success.” said Collingwood Mayor Sandra Cooper. ***“Collingwood shines in hosting world class sporting events as we are known for our generous spirit and I am very proud of our volunteers and Community. I look forward to welcoming you in March of 2012”***

Blair McIntosh, Director of Games for the Sport Alliance of Ontario said “The Town of Collingwood has a strong history of hosting successful sporting events including the Ontario Winter Games. “They have a tradition of having a strong athlete centred focus”. We are confident that the care and comfort of the participants will be a priority and we look forward to working with the Organizing Committee on hosting a very successful 2012 Ontario Winter Games.”

The Ontario Games are the largest multi-sport event in the province, with over 3,500 athletes competing in a number of sports. The Games provide athletes under 22 with development and competitive opportunities that will prepare them for national and international competition.

“It takes tremendous effort, dedication and commitment to stage an event like this one, and past experience demonstrates that the Town of Collingwood will be an excellent host. The Ontario Winter Games provide an opportunity for Ontario athletes to sharpen their competition skills and will inspire Ontarians to get active through sport.”

--Minister of Health Promotion and Sport, Margaret Best

The 2012 Ontario Winter Games will be funded by the Ministry of Health Promotion through the Sport Alliance of Ontario, the Town of Collingwood and various other funding sources.

For more information about the Ontario Games or the Sport Alliance of Ontario, please visit www.sportalliance.com.

Media Contact:

Michelle Kusiar

Town of Collingwood

mfederer@collingwood.ca

(705) 444-2500 ext. 3286



LA VILLE DE COLLINGWOOD ACCUEILLERA LES JEUX D'HIVER DE L'ONTARIO 2012

La ville de Collingwood a été choisie comme l'hôtesse des Jeux d'hiver de l'Ontario 2012 par Sport Alliance de l'Ontario (SAO). La ville établira des partenariats avec des établissements dans les communautés adjacentes, y compris Blue Mountains, Wasaga Beach, Clearview Township, et Midland. Les Jeux auront lieu entre les dates du 5 au 12 mars 2012.

"Collingwood est ravi d'être un participant dans les Jeux d'hiver de l'Ontario 2012 et je souhaite succès à tous les athlètes et entraîneurs." a dit la mairesse de Collingwood, Sandra Cooper.

"Collingwood brille dans l'accueil d'événements sportifs de classe mondiale puisque nous sommes connus pour notre esprit de générosité et je suis très fière de nos bénévoles et notre communauté. J'ai hâte de vous accueillir en mars 2012"

Blair McIntosh, directeur des jeux pour Sport Alliance de l'Ontario a déclaré que "la ville de Collingwood a une histoire solide dans l'accueil d'événements sportifs couronnés de succès y compris les Jeux d'hiver de l'Ontario. "Ils ont une tradition d'avoir un objectif solidement axé sur les athlètes». Nous sommes convaincus que la garde et le confort des participants seront une priorité et nous avons hâte de travailler avec le comité organisateur sur l'accueil et la réussite des Jeux d'hiver de l'Ontario 2012."

Les jeux de l'Ontario sont le plus grand événement multi-sport dans la province, avec plus de 3,500 athlètes faisant compétition dans un certain nombre de sports. Les jeux fournissent aux athlètes âgés de moins de 22 ans des possibilités de développement et de rencontres sportives qui les préparent aux compétitions nationales et internationales.

« Il faut énormément d'efforts, de détermination et d'engagement pour organiser un tel événement, et l'expérience montre que Collingwood sera un hôte excellent. Les Jeux d'hiver de l'Ontario sont une occasion pour les athlètes ontariens d'affiner leurs compétences en compétitions sportives, et ils vont encourager les ontariens à faire du sport pour se tenir en forme. »

– Margaret Best, ministre de la Promotion de la santé et du Sport

Les Jeux d'hiver de l'Ontario 2012 seront financés par le ministère de la Promotion de la santé par le biais de Sport Alliance de l'Ontario, la ville de Collingwood et divers autres sources de financement.

Pour plus d'informations sur les jeux de l'Ontario ou Sport Alliance de l'Ontario, veuillez visiter www.sportalliance.com

Contact avec les médias:

Michelle Kusiak

Town of Collingwood

mfederer@collingwood.ca

(705) 444-2500 ext. 3286